

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Signering styrelsemötesprotokoll nr 8

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll nr 8 23-12-04.pdf

Storlek: 108647 byte

Hashvärde SHA256:

b8080274e25cba2c9c301c85d99b3401682f3420f399abc2fbb61d36d3e1a2cb

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

**EWA MARIA CECILIA WASSBERG**

Signerat med BankID 2023-12-12 21:09 Ref: 76dc8f0e-de87-423a-a1fe-23027b5bbe52

**Anna Mathilda Lindberg**

Signerat med BankID 2023-12-07 05:59 Ref: 2d930d8b-7e36-49f0-a6f6-e5cb26b741dd

**BEATRICE UTTERSTRÖM**

Signerat med BankID 2023-12-06 20:32 Ref: 720ca0c8-7ae2-4cce-b4a2-ad369084110c



## Protokoll styrelsemöte

Föreningens namn Svenska Pudelklubben norra avdelningen  
Datum 2023-12-04  
Plats Teams  
Tid: 19.00  
Mötesprotokoll nr 8

<b>Styrelsens sammansättning</b>	<b>Ordförande</b>	Mathilda Lindberg
<b>och närvaro</b>	<b>Vice ordförande</b>	Beatrice Utterström
	<b>Kassör</b>	Ann Hammarström
	<b>Sekreterare</b>	Vakant
	<b>Ledamot</b>	Maria Karlsson närvarande från punkt 5.
	<b>Ledamot</b>	Olivia Steinholtz
	<b>Ledamot</b>	Vakant
	<b>Suppleant</b>	Maria Wassberg
	<b>Suppleant</b>	Anna Falk frånvarande

---

**1. Mötet öppnas av ordförande**

---

**2. Val av sekreterare**  
Mötet valde Beatrice Utterström.

---

**3. Val av justeringsperson**  
Mötet valde Maria Wassberg.

---

**4. Föregående protokoll**  
Ordförande går igenom det och föregående protokollet läggs till handlingarna.

---

**5. Ekonomi**

- Ingen rapport från kassör.
- Ordförande går igenom förslag till budget för år 2024. Godkänns av övriga styrelsen och läggs till handlingarna.

---

**6. Årsmöte**

- Ordförande går igenom arbetslistan inför årsmötet.  
Olivia S visar förslag på inbjudan.  
Lokal bokad.

---



---

**7. Pudelnytt, Facebook och Hemsidan**

- Aktiviteter från ombuden upplagt på facebook.
- Nästa stopp för Pudelnytt är i 15 februari

---

**8. Rapport från Aktivitetskommittén**

Inget nytt.

---

**9. Rapport från Utställningskommittén**

- Gått igenom det gågna året på senaste mötet.
- Anki och Ann-Louise har varit på utbildningsdag för domaransvariga, ringsekreteransvarig och utställningsansvariga som var givande.
- Domare klara för år 2024.
- Det finns en önskan om att det skall finnas med fler människor i utställningskommittén som ej är med i styrelsen. Olivia skriver ihop en text som läggs ut på facebook om detta.

---

**10. Inkomna skrivelser**

- Inkommet mejl från medlem om klippkurs - *Ej besvarat, Mathilda svarar.*
- Mejl ang flaggor från CS – *Mathilda har besvarat.*
- Mejl om godkända utställningar 2025 från utställningsansvarig CS
- Mejl med fråga om uppfödare av pudel - *Mathilda har besvarat.*
- Mejl från person som önskar bli medlem - *Mathilda har besvarat.*
- Protokoll från Södra, inget att notera.
- Protokoll från Mellansvenska, inget att notera.
- Protokoll från Västra, inget att notera.

---

**11. Övriga punkter**

- Logga till flaggor  
Ej behov av logga till dessa då CS kommer ta fram flaggor åt oss men till jackor/västar. Bea kollar om det går att få tag i en bild på tilltänkta loggan i högupplösning.
- Pudelfullmäktige 2024  
Kommer ske digitalt 6-7 april. Vi får skicka 5 delegater, bra att ha suppleanter.
- Verksamhetskonferens
  - Mathilda och Maria W deltog.
  - Kommunikation mellan avdelningarna önskas. Förslag kring hur detta skulle kunna ske diskuterades.
  - Diskussion avseende verksamhetskonferens fysisk samt pudelfullmäktige digitalt.
  - Grafisk profil för alla avdelningar. Tagit fram roll ups och kommer även kolla på flaggor.
  - Samarbete med andra rasklubbar
  - Ta hand om våra domare till rasspecialerna. Kontakta Alexandra om önskar bolla idéer kring detta.
  - Uppdatera stadgar när vi kan ha digitala årsmöten.
  - Sponsorer på utställningarna eller andra aktiviteter, svårt för oss här uppe att få dem att delta. Ev byte/tillägg av sponsorer.
  - Diskussion om att ev öka kravet på valphänvisning till excellent fördes.



- 
- Mellansvenska hjälper Västra med monter på My Dog i januari.

---

**12. Nästa möte**  
Beslutas till 17 januari, kl 19.

---

**13. Mötet avslutas**

---